

SYARAT PENGALUNGAN 2 BUTIR MANIK KAYU
Penolong Ketua Pesuruhjaya Pengakap Negeri, MPKLMIPG: Unit LATIHAN

1.0 SYARAT-SYARAT TERSEBUT IALAH :

- 1.1 Berumur tidak kurang daripada 23 Tahun
- 1.2 Mempunyai kumpulan pengakap yang tetap dalam sebuah PPM Daerah (sekolah angkat)
- 1.3 Penilaian (Peringkat IV lawatan sekurang-kurangnya 3 kali dalam masa 4 bulan)
- 1.4 Laporan Penilaian Peringkat IV oleh Pemimpin Pengakap/Penolong Pesuruhjaya Daerah/Pesuruhjaya Daerah di sekolah/Daerah yang berkenaan atau
- 1.5 Laporan Penilaian Peringkat IV oleh Penolong dan Pesuruhjaya Daerah KLM digalakkan untuk memantau dan menilai

2.0 Semarai semak syarat pengalungan 2 butir manik kayu tersebut ialah:

Bil	Perkara	Ya	Tidak
1	BORANG MK (21V) (REKOD KEPIMPINAN LATIHAN MANIK KAYU (2 salinan))		
2	SIJIL KURSUS PERINGKAT PENGENALAN		
3	SIJIL KURSUS PERINGKAT MANIK KAYU I		
4	REKOD LATIHAN SAMBIL BERKHIDMAT (PERINGKAT 11)		
5	SIJIL KURSUS PERINGKAT MANIK KAYU III (Bahagian 1 dan 2)		
6	BORANG PENILAIAN MANIK KAYU PERINGKAT IV (Hendaklah diisi setiap kali lawatan (3 Kali) dalam tempoh empat bulan)		
7	SALINAN KAD PENGENALAN		
8	SALINAN 2 KAD KEAHLIAN (KLM dan SEKOLAH ANGKAT)		
9	BAYARAN PENDAFTARAN 2 BUTIR MANIK KAYU. (RM 20.00) (Bayaran melalui Penolong Ketua Pesuruhjaya Pengakap Negeri, MPKLMIPG: Unit LATIHAN		

Catatan :


Semua maklumat yang lengkap (bilangan 1 hingga 9) hendaklah dihantar kepada Penolong Ketua Pesuruhjaya Pengakap Negeri, MPKLMIPG: Unit LATIHAN berserta wang pendaftaran RM20.00 melalui acc Maybank: 162263241273 Kamaliah Ismail. Emailkan slip bank transfer kmaliah@gmail.com. Tarikh penghantaran sebalum atau tarikh berikut :

1. Tahun 2017 – 30 November
2. Tahun 2018 - 28 Feb / 30 April/ 30 Jun/ 30 Ogos/ 30 Nov

**CADANGAN STRUKTUR PELAKSANAAN
KURSUS KEPEMIMPINAN MANIK KAYU UNIT PENGAKAP KANAK-KANAK
UNTUK PENOLONG-PENOLONG PEMIMPIN PENGAKAP
KUMPULAN LATIHAN MALAYSIA, INSTITUT PENDIDIKAN GURU, KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA (KLMIPG)**

PROGRAM IJAZAH SARJANA MUDA PENDIDIKAN (DENGAN KEPUJIAN)

Tempoh Program : **Empat Tahun (Lapan Semester)**
 Cara Pelaksanaan : **Ringkasan Maklumat Kursus (RMK) dan Ekstra-kokurikulum**
 Proses Pelaksanaan :

TAHUN	SEMESTER	PENGISIAN	CATATAN
TAHUN 1	Semester 1	<ul style="list-style-type: none"> • Penentuan/Pengagihan Unit Beruniform oleh Penyelaras UB • Pendaftaran keahlian pengakap (selama Empat Tahun) 	<ul style="list-style-type: none"> • Pra-RMK
	Semester 2	<ul style="list-style-type: none"> • RMK Kod MPU3062 –Interaksi Mingguan • KMK Penerangan dan Peringkat 1 UPKK (4H3M) –ikut RMK • Penentuan Kumpulan Pengakap (UPKK) untuk Penolong Pemimpin (IPG dan Sekolah Angkat) • Daftar sebagai Penolong Pemimpin di PPM Daerah Sekolah Angkat yang berkenaan. 	<ul style="list-style-type: none"> • Kursus Wajib berdasarkan RMK • KMK berdasarkan PPM • Dianugerahkan Sijil KMK Penerangan dan Peringkat 1
TAHUN 2	Semester 1	<ul style="list-style-type: none"> • KMK Peringkat 2 (Latihan Dalam Perkhidmatan di Kumpulan – Semasa praktikum 8 minggu atau di sekolah angkat sahaja) • Membantu jurulatih/pemimpin mengendalikan interaksi mingguan, sama ada di IPG atau di sekolah. 	<ul style="list-style-type: none"> • Ekstra-kokurikulum/ Beyond RMK • Dianugerahkan Sijil KMK Peringkat 2
	Semester 2	<ul style="list-style-type: none"> • Daftar sebagai Penolong Pemimpin di PPM Daerah Sekolah Angkat yang berkenaan. • Kursus Kepemimpinan Manik Kayu Peringkat 3A • Kursus Kepemimpinan Manik Kayu Peringkat 3B • Membantu jurulatih/pemimpin pengakap mengendalikan interaksi mingguan di IPG dan di sekolah angkat. 	<ul style="list-style-type: none"> • Ekstra-kokurikulum/ Beyond RMK • Dianugerahkan Sijil KMK Peringkat 3
TAHUN 3	Semester 1	<ul style="list-style-type: none"> • Kursus Kepemimpinan Manik Kayu Peringkat 4 (Praktikum 12 Minggu) • Kursus Kepemimpinan Manik Kayu Peringkat Penilaian • Membantu jurulatih/pemimpin mengendalikan interaksi mingguan di IPG dan di sekolah angkat. 	<ul style="list-style-type: none"> • Ekstra-kokurikulum/ Beyond RMK • Dianugerahkan Sijil KMK Peringkat 4
	Semester 2	<ul style="list-style-type: none"> • Daftar sebagai Penolong Pemimpin Pengakap di PPM Daerah Sekolah Angkat yang berkenaan. • Melaksanakan aktiviti <i>Messenger of Peace (MoP)</i> • Melaksanakan aktiviti <i>Scouts of the World Award (SWA)</i> • Membantu jurulatih/pemimpin pengakap mengendalikan interaksi mingguan di IPG dan di sekolah angkat. 	<ul style="list-style-type: none"> • Aktiviti Sukarela/Nilai Tambah
TAHUN 4	Semester 1	<ul style="list-style-type: none"> • Melaksanakan aktiviti <i>Scouts of the World Award (SWA)</i> • Membantu jurulatih/pemimpin pengakap mengendalikan interaksi mingguan di IPG dan di sekolah angkat. 	<ul style="list-style-type: none"> • Aktiviti Sukarela/Nilai Tambah
	Semester 2	<ul style="list-style-type: none"> • Daftar sebagai Penolong Pemimpin Pengakap di PPM Daerah Sekolah Angkat yang berkenaan. • Istiadat Pengalungan Dua Butir Manik Kayu oleh MPKLMIPG dengan kerjasama PPM Daerah Sekolah Angkat yang berkenaan. 	

#Mohon semua pesuruhjaya daerah KLMIPG agar dapat melaksanakan program seperti di atas bagi membolehkan ahli pengakap KLMIPG dikalungkan dengan dua butir manik kayu pada Semester 8 nanti.

Disediakan oleh,
ZAINAL ARIFF BIN MAT,
 Ketua Pesuruhjaya Pengakap Negeri,
 MPKLMIPG

22 MEI 2017